
Protokół Nr 10/11
z posiedzenia Komisji Rolnictwa

w dniu 5 grudnia 2011 roku

Miej sce posiedzenia: sala nr 101 Urzędu Miej skiego w Sokółce
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10:00, zakończono o 11:15
Przewodniczył: Sławomir Sawicki - Przewodniczący Komisji.
Protokółowała: Joanna Korzeniewska -Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- jak w liście obecności
Osoby spoza Komisji- jak w liście obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Sokółka na lata 2012-2014.
4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
5. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

żwirowni Zadworzany VI w gminie Sokółka.
6. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

części wsi Bobrowniki, Drahle i Stara Kamionka w gminie Sokółka.
7. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

części wsi Drahle w gminie Sokółka.
8. Wolne wnioski.

Ad.1
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na
lata 2012-2014 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Komisja 5 głosami "za" przy l "wstrzymującym się" wydała opinie pozytywną do projektu
uchwały.

AdA
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2012 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radny s.Sawicki zapytał skąd się pojawił pomysł obniżenia podatku rolnego.



Burmistrz S.Małachwiej uzasadnił to iż w tej chwili cena żyta przedstawiona przez GUS
wynosi 74 zł. w poprzednim roku było to o połowę mniej. Jest to wzrost o 100 % więc
powstała taka propozycja obniżenia 020 %.
Radny S.Sawicki powiedział, że jest to stawka nieadekwatna co do mieszkańców miasta, gdyż
im się podnosi o 4,2% a cenę żyta obniża się o 20 %. Zaproponował żeby cenę żyta obniżyć o
5%.
Radny WJanuszkiewicz zauważył, że jest to nie prawda gdyż dochód z gospodarstwa jest
mniejszy niż w mieście.
Radny lPanasiuk dodał, że to dobrze że żyto poszło do góry bo jak by został zabrane
pieniądze unijne to było by jeszcze gorzej.
Radny S.Sawicki dodał, że będzie to 120 tys. zł. starty dla budżetu.
Radny lPanasiuk zmieniając temat zwrócił się z prośba do burmistrza o zwiększenie środków
a ochronę przeciwpożarową o około 5 tys. zł. Związane jest to z tym, że samochód ze Starej
Kamionki został przekazany do Lipiny i potrzebują oni jeszcze dodatkowo pompę pływającą i
nowe mundury.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że spróbujemy w trakcie roku zwiększyć te środki.
Radny W.Januszkiewicz zapytał o inwestycje wodociągu przy szkole w Geniuszach.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że w projekcie wodociąg prowadził przez działki Pana
Maliszewskiego ale on sprzedał je dla firmy ABW Superbruk i ta firma nie wyraża zgody na
przeprowadzenie tą trasa wodociągu. Dlatego trzeba było przeprojektować tą trasę. Dodał, że
na terenie wiejskim będzie zaplanowanych jeszcze kilka inwestycji. Jak się pojawi konkurs z
PROWu to będziemy składać na wodociągi wiejskie. Do końca będą wykonywane boiska w
Geniuszach i Boguszach przy szkołach. Dodatkowo każda wieś ma fundusz sołecki i gmina
dostała refundacje tych wydatków w 30%.
Radny J.Panasiuk poprosił o środki na miej scowość Bobrowniki ze względu na bardzo
zniszczony bruk.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że miejscowość Borbrowniki ma 700 metrów do asfaltu nie
które miejscowości mają po kilka kilometrów.
Radny S.Sawicki zapytał dlaczego są tak duże koszty kształcenia dzieci w szkołach wiejskich.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że są to informacje od dyrektorów szkół wyliczone na
podstawie 2010 roku. Jak widać z tych zestawień w większości szkół subwencja z budżetu
państwa pokrywa przeważnie około 50 %, 47 % a nawet tylko 30% ogólnych wydatków w
szkołach. Natomiast w szkole w Lipinie jest to 80% wydatków pokrytych jest z subwencji
oświatowej. Średnia w gminie wynosi 66,6%
Skarbnik lKucharewicz dodała, ze dodatkowo budżet szkoły w Janowszczyżnie jest
obciążony jedną osobą która ta nie pracuje ajest oddelegowana do pracy w związku.
Radny S.Sawicki zauważył, że zwiększamy wydatki na oświatę ale to się nie ma to ilości
dzieci.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot dodał, jeszcze że jeśli pracownik został oddelegowany do pracy
w związku nie można go zwolnić, wchodzi jedynie likwidacja placówki lub przekształcenie.
Wydatki na tego pracownika wynoszą 5% budżetu szkoły w Janowszczyźnie.
Radny S.Sawicki zapytał o zwiększenie wydatków w administracji publicznej.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że są to zmiany w klasyfikacji budżetowej.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Komisja 6 głosami "za" wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego żwirowni
Zadworzany VI w gminie Sokółka przedstawił Zastępca Burmistrza P.Bujwicki.
Dyskusji nie było.



Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Komisja 6 głosami "za" wydała opinie pozytywną do projektu uchwały

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi
Bobrowniki, Drahle i Stara Kamionka w gminie Sokółka.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Komisja 5 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinie pozytywną do projektu
uchwały

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi
Drahle w gminie Sokółka.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Komisja 4 głosami "za" przy 2 "wstrzymującym się" wydała opinie pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.8
Wolne wnioski.

Przewodniczył
Sławomir Sawicki
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